
PROJE ki
Protokół Nr 32/09

z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska
i Porządku Publicznego.

w dniu 24 czerwca 2009 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 15.30, zakończono o 16.00.
Przewodniczył: Tomasz Grynczel- Przewodniczący Komisji
Protokołowała: Urszula Marchiel

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej

Sp. z 0.0. w Sokółce.
4. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów

Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce.
5. Sprawozdanie z działalności PPUH "AGROMECH" Sp. z 0.0. w Sokółce
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia liczby

punktów sprzedaży napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie
gminy Sokółka miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz
miejsc i obiektów, w których obowiązuje zakaz spożywania napojów
alkoholowych.

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy.
8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany urzędowych

nazw miejscowości Sołectwa Bogusze, Sołectwa Lebiedzin i Sołectwa
Szyndziel-Gilbowszczyzna.

9. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.
10. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Radny Ł. Moździerski na wstępie zgłosił wniosek o zdjęcie pkt. 9 z porządku
posiedzenia z powodu nieotrzymania nowego zawiadomienia o zwołaniu komisji z
nowym porządkiem obrad.
Przewodniczący T. Grynczel poddał pod głosowanie wniosek radnego Ł.
Moździerskiego.
Komisja 3 głosami "przeciw" odrzuciła wniosek radnego.
Burmistrz S. Małachwiej zgłosił wniosek o zdjęcie pkt. 8 z porządku posiedzenia.
Przewodniczący T. Grynczel poddał pod głosowanie wniosek.



Komisja 3 głosami "za" przyjęła wniosek.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przegłosowała porządek obrad ze. .zmIanamI.

Ad.2
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto w głosowaniu:
za przyjęciem - głosowały 4 osoby
wstrzymała się - 1 osoba

Ad.3
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z
0.0. w Sokółce.
Przewodniczący T. Grynczel udzielił głosu dla Prezesa Z. Klepackiego, który wyraził
gotowość do odpowiedzi na pytania radnych w związku ze sprawozdaniem z
działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp.z o. o.
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad,4
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji
Sp. z 0.0. w Sokółce.
Głos zabrał Dyrektor A. Sakowicz, który w skrócie poinformował o zadaniach
inwestycyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w 2008 roku.
Dodał także, że skierował sprawę Mlekpolu do prokuratury i 07 lipca 2009r. zostanie
zamknięte przyłącze sanitarne.
Przewodniczący komisji T. Grynczel zapytał, czy ze strony Mlekpolu był jakiś
oddźwięk w tej sprawie. A. Sakowicz odpowiedział, że nie.
Radna E. Białobłocka wyraziła zaniepokojenie w sprawie przyszłości mleczami.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.5
Sprawozdanie z działalności PPUH "AGROMECH" Sp. z 0.0. w Sokółce
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.



Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów
sprzedaży napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie gminy Sokółka
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz miejsc i obiektów, w
których obowiązuje zakaz spożywania napojów alkoholowych.
Głos w tej sprawie zabrał Sekretarz Z. Tochwin. Poinformował radnych, że 08 maja
2009r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynął wniosek podpisany przez 53
mieszkańców w sprawie zmiany uchwały regulującej zasady usytuowania punktów
sprzedaży napojów alkoholowych. Mieszkańcy zaproponowali zmniejszenie
odległości punktu sprzedaży od szkół i przedszkoli do 50 m. W tej sprawie Gminna
Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wydała opinię, która została
dołączona do materiałów i zgodnie ze statutem Urząd przygotował projekt uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 3 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" przyjęła projekt uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy.
Głos w tej sprawie zabrał Burmistrz Sokółki S. Małachwiej , który poinformował
radnych, że do Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło pismo od Prezesa IPN, w
jakim zwraca się z prośbą o zmianę nazwy ulicy Janka Krasickiego. W związku z tym
przedkładana jest uchwała, w której proponowano zmianę na ulicę Ignacego
Krasickiego.
Radny Ł. Moździerski zadał pytanie: "Kto zostanie obciążony kosztami i czy
mieszkańcy są poinformowani o zmianie nazwy ulicy?"
Sekretarz Z. Tochwin wyjaśnił, że jeżeli zmiana adresu wynika z uchwały Rady
Miejskiej to wymiana dowodów osobistych będzie bez kosztów. Burmistrz S.
Małachwiej dodał, że nie ma wymogu rozmowy z mieszkańcami, zaś projekt jest
wywieszony na tablicy ogłoszeń do wglądu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 2 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" przyjęła projekt uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.
Burmistrz S. Małachwiej poinformował radnych, że w dniu 17 czerwca 2009r.
wpłynęło pismo od Wojewody wzywające Radę Miejską do podjęcia uchwały w
sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Ł. Moździerskiego. W związku z
tym Radzie został przedłożony stosowny projekt uchwały do powzięcia decyzji w tej
sprawIe.
Radny Ł. Moździerski raz jeszcze zgłosił, że nie potrafi się ustosunkować do projektu
uchwały, ponieważ nie dostał materiałów i nie zdążył się przygotować.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 4 głosami "wstrzymującymi się" projekt uchwały niezaopiniowana.



Ad.IO
Wolne wnioski.
Wolnych wniosków brak.

Protokółowała
Urszula Marchiel

Przewodniczył
Tomasz Grynczel


